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Molba za produzenje radnog odnosa 
U stalnom radnom odnosu na Iristitutu za fiziku sam od 1978 godine. Prosavsi sva 

prethodna naucria zvarija, u zvanje naucnog savetnika izabraria sam 2001 godine. Clan 
Upravnog odbora Instituta za fiziku bila sam od 2006 do 2010 godine. 

U aprilu 2016 godine punim 65 godina zivota cime se sticu zakonski uslovi za 
moj odlazak u penziju. Kako zefim da nastavim sa radom na Institutu, a u skladu sa 
mogucnostima koje pruzaju Zakon o naucno-istrazivackoj delatnosti i Statut Instituta za 
fiziku. molim Naucno vece Instituta za fiziku da predlozi direktoru Instituta produzenje 
mog radnog odnosa posle aprila 2016 na period od dve godine. 

Obrazlozenje 
Moj celokupan rad odvijao se u oblasti fizike visokili energija i u okviru projekata 

osnovnih istrazivanja tokom vise- proj(!ktnih ciklusa Ministarstva nauko. Na C E R N - o v i m 
eksperimentima kontinuirano radim od 1983 godine: pocevsi od WA66 eksperimenta sa 
nepokretnom metom na B E B C detektoru i SPS akceleratoru, 1983 - 1987, preko D E L P H I 
eksperimenta sa sudarajucim snopovima elektrona i pozitrona ( L E P ) , 1987 - 2000, do 
A T L A S eksperimenta sa sudarajucim snopovima protona ( L H C ) . od 2001 do danas. 

Jedan sam od osnivaca A T L A S grupe Instituta za fiziku. U fazi kada A T L A S 
eksperiment intenzivno radi i unapredjuje se, produzenje radnog odnosa na Institutu 
omogucilo bi da doprinesem uspesnosti i kontinuitetu istrazivanja i edukaciji mladih 
saradnika. Takodje, omogucilo bi da moje iskustvo steceno dugogodisnjim radom na 
razlicitim C E R N - o v i m projoktima budo iskorisccrio i u aktivnostima vezanim za F C C 
projekt buduceg akceleratora u C E R N - u . 
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